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Vörös Szilárd polgármester
NagY tisztelettel kÖszÖntÖm az együttes képviselő-testületi ülés résztvevőit. Megállapítom,hogY az Ülés határozatkéPes. Felsőizentiván kozségl önk;r.n ányzat részérőla 7 képviselőből6 fo, míg CsávolY KÖzségi ÖnkormányzatrészéralÁl fo képvisel őbőI6fő van jelen . Jegyző_kÖnYv vezetőnek PaPaY Lászlő Imre'jegyző urat;"r,;ro., ki. Javaslatot teszek az ülés napi_rendjére" Az egYebek naPirend keretébón a közös trivatal megalapításáról és fbnntarlásárólszóló megállaPodás módosítását szeretném, tra megtárgYárr""r. Napirendnek a meghívóbanszerePlőket javaslom, Van-e más napirend felvételéi.3u:u^rutz amennyiben nln.r, megállapí_tom, hogy a képviselő-testületek urátaabinapirendet ioguá'ar. .r,

NAPIREND

1,) A Felsőszentiváni KÖzÖs Önkormányzati Hivatat 2017. évi koltségvetés módosításánakmegtárgyalása
Ir ós b eli e l ő terj e s zt é s
Előterjesztő: Vörös Szilárd polgármester

2) A Felsőszentiváni KÖzÖs ÖnkormányzatiHivatat 2018. évi költségvetésének megtargyalá_

Írásbeli előterj e szté s
Előterjesztő: Vörös Szilárd polgármester

3.) Egyebek



vörös szilárd polgármester
Az anyag elkészült, megküldtük a
kérdés, hozzászőlás? Amennyiben
felemel ésse l szav azzon

mód_osításának megvitatása
Ir ds be li e lőterj e szté s

képviselő{estület tag|ainak. Van-e
nincs, aki a napirend elfogadásával

a kiküldött anyaghoz
egyetér1, kérem, kéz-

AFe

Határidő:
Felelős:
Hatátozatről értesül:

.. 1.) Napirend
Onkormánvzati Hivatal 2017.

(A képviselő-testület a javaslaííal 6 igen szavazattal, tartózkocJás és ellenszavazaí nélkuleg3letértett és az alábbi határozator hozta; )

2,120.18. III.27.\ öh. .. HATÁnoz.q.rAFelsőszentivániKözösÖrrkormányzatiHivatulffigvetése
módosításának megtárgyalása

Felsőszentiván KÖzségi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület)egYhangúlag ÚgY határozott, a Felsőszentiváni Közös önkormán yzati Hivatal2017. évi költ_ségvetés módosítását az előterjesztés és annak mellékletei szerinti tartalommal elíbgadja,A KéPviselŐ-testÜlet felhatalmazza apolgármestert a ,rtit Jg., intézkedés megtételére.

azonnal
Vörös Szilárd polgármester
gazdálkodás, helyben
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Yörös Szilárd polgármester
Az anyag elkészült, megkuldttik a képvise]ő-testület tagjainak. Milyen változásokvannak a2017, évi kÖltségvetéshez képest? Alapvetően kettő. A áepülések csökkenő lélekszám miatta szorző 10,06-ról kereken l0-re csökkent. Másodsorban nem került bele a több forumon be_Ígért kÖztisztviselői bérkorrekció, ami a normatívában is megjelent volna. A finanszírozáseszmeisége a korábbi éveknek megfelelő" A közös hivatalnal azonbanBorsódi Józsefné már_cius l, naPjátŐl már csak a felsősántiváni hivatalban iárJ;.r feladatait. Ennek megfelelőenkészítettÜk el a költségvetést. Semmi extra juttatá, ,r.- ;"t"nik meg a költségvevésben azelőző évihez kéPest, Ehhez kaPcsolódóun uá.r-. kerdes, toz zászőlás? úgy látom világosakvoltak a számok és az iránYelvek. Ha nincs kérdés, t,rorraJarus, aki a napirend elfogadásávalegyetért, kérem, kézfelemel éssel szavazzon.

(A kepviselő-tesíüleí 
.a 

javaslatíal 6 igen szavazattal, íaríózkodds, és ellenszavazat nélkuteg,letérteít és az alábbi határozaíot hozia; )
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22l?0l8" (IIr" 27.) Öh. HATÁRozATA Felsőszentiváni Közös Önkorm án y zati Hiv atal
2018" évi köItségvetésének megvítatáa

Felsőszentiván KÖzségi Önkormá nyzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület)egYhangúlag ÚgY határozott a FÓlsőszentiváni Közös önkormán yzati Hivatat 2018. éviköltségvetését - a mellékelt előterjesztés alapján - "lf";;ÚA KéPviselŐ-testÜlet felhatalmazia a polgármestert u ,r'utJJg.s intézkedés megtételére.

Hatráridő:
Felelős:
Határozatról értesül:

azormali
Vörös Szilárd polgármester
gazdálkodás, helyben

3.) Napirend

írartffirrr,n,
Yörö§ Szilárd polgármester
Javaslom a közös hivatalra vonatkozó megállapodás módosít ását azalábbiak szerint. Az első:Berta János Polgármester Úr helyett 

"::l*,"i 
N";b;;"lgármester úr képviseli a csávolyiÖnkormánYzatot" Amásodik: a csávolyi községháza.irrrJuatto, ott azArany János utca25_rő139-re' A harmadi\: 

31ofskÖnYvi bejegyzések szerint az önkorm ányzatokneve helyese: Fel_sőszentiván KÖzségi Önko'má.ryzat"és 
"Csuy9r, 

r<orr*i onkormán yzat. Ezeket javaslom amegállaPodás szÖvegében átvezétni. Van-e 
"Lrhőrr."p".Jroaoan kérdá, űÁszolas? Ameny_nYiben nincs, aki ahatározati javaslattal egyetért, r.J.i-, l'ezfelemelés sel szavazzon.

(A képviselő-testület a javaslaítal 6 igen szavazattal, tartózkoclás és ellenszavazat nélküleg,letértett és az alábbi határozatoí hozta; )

2,3?0_18. GrI.27.) Öh. HATÁROZATA Felsőszentiváni Közös Önkormán yzati Hiv atal
IétrehozásáróI szóIó megállapodás módosítása

Felsőszentiván KÖzségi Önkormá nyzatKépviselő-testülete (továb.biakban: Képviselő_testület)egYhangúlag ÚgY határozoít a Feisőszentiváni Közös önkormány zati létreiozásáról szőlómegállapodást az atábbiak szerint módosítja:
1') A Felsőszentiváni KÖzös Önkormány zati Hivatal Csávolyi Kirendeltségének címe:6448 Csávoly, Arany János utca 39,
2,) CsávolY KÖzségi Önkormányzatotképviseli: Hamháber Norbert polgármester3') A Felsőszentiváni KÖzÖs Önkormany zati Hivatalt |étrehozőképviselő-testületek nevea tÖrzskÖnYvi nYilvántartás alapján: Felsőszentiuán ror.égi önkorm ányzatKépviselő_testülete, csávolr községi Önkórmanyzat képviselá-testülete.A képviselő-testület felhatalma iza a jegyzőt a módosítások átvezetésre.

Hatátidő:
Felelős:

azonnali
Pápay László Imre jegyző



yQrös szilárd polgármester
A 3egYzői PálYázatrŐl szeretnék tájékoztatást adni még. A pályázattaltörtént egy szakmai hi_bánk" A felsőszentiváni Önkorm ényzat rcgisztrált szeri,ezeta www.kozigallas.gov.hu oldalon.TavalY 3 intézménYvezetői pályéuatunk volt, ezeket automatikusan tetúk fel a honlap ra. F,zÍgY tÖrtént az idén is, Arra azonban nem figyeltrink, hogy.az önkorm ányzata betöltendő jog_viszonYnál kÖzalkalmazotti jogviszonyt tud-csak *.gái. Ennek megielelően jelent meg aPálYázat, MÓdosítani szerettük volna a pályázati kiíiast, ezt azonbal1 nem tudtuk megtenni.Ezt kÖvetően a PáIYázatot le kellett o"rrni es regisztráirru.rk kellett az adotthonlapon, mintkÖzszolgálati jogviszonyt is publik álő szervezet.Éz az eljérás sajnos .;i h;;"p"t vett igény_be" A szÜkséges felhasználó nevet és jelszavat a puulitáláshoza tegnapi nap kaptuk meg ésennek tÜkrében jelentettÜk meg Újból,-a pályézatoi. a pÁlyarat a megjelentetéstől számított 5napon belÜl jelenik meg a honlapon, és Ózen időponttd k ezdve rijboibe lehet adni a pályáza_tot, Az első kÖrben viszont már négyen beadtáÉ a pályázati anyagukat. Jelenleg 4 bontalanboríték Yan M asztalomon, A hiba mlatt elnézést kéónÉmindenkitő-l. Az ismertetettek alapjánaPálYázat beadási határideje áPrilis 30, Az elbírálást követően május 16. napjátől lehet jegy_zője a kÖzÖs önkormánYzatihiiatalnak" A 4 pályázőbáil,"t.ron oÁtaieuortitott, ketten pedigszemélYesen kerestek meg, Mindegyik pilyáző' alam:,i,glgatási vagy jogi végzettségű, 1 pá_IYéaő nem rendelkezik a szükséges-c;ssies-feltétellel, Zs t pátyázó pedig jegyzői tapasztala_tokkal is rendelkezik" A 4 PálYáiőtkezelni kell. Abban maradtunk a jegyzőúrral, hogy értesí_tést fognak kaPni, hogY a megváltozott pátyázati fettetetet<nez képesi űrárrliu_rfenntafiani abeadott PálYázatukat vagY módosítani. Ér.Ór jrasbeli nyitatkozatukat is teál togiuk, ugyanislehet, hogy máshová is beadtak pályázatotés lehet, trogy loőközben nyerlek.A határidőt kÖvetően a kélt polgármester dönt u ^irgy|á személyéről, természetesen a testüle_tek egYidejűtájékoztatása mellett, mefi egy ralsútyós kérdéséról van sző. Én aztszeretném,ha olYan személY ÜtjÖn be a jegyzői szekőŐ,uki""k ,un-i"gyrai hpasztalaía. Eztnem véletle_nÜl mondom, A mai ÜlésÜnkÖn tÖbb rendeletet kellett elfogadni, mer1 tavaly ezek nem kerül_tek fel a kormánYhivatalhoz, Amíg ilyen ,,gumicsontok" kerülnek elő, addig ezt sajnos egyPálYakezdő nem biztos, hogy ezekét kellőkjppen tuJ;á t 

"relni. 
A fentiek figyelembe vételé_vel a jegYző Úr megbízatása 1 hónappal ."girtrrrubd;d,k Felhatalma zást kaptama képvise_lŐ-testÜlettől, hogY a borotai Polgáráest"lJ9r.r, r rrona| rrosszabbításról tárgyaljak.Van kettő kéPviselŐ-testület és 5 nemzetiségi önko rÁaiy.ati képviselő{estület és van társu_lás, Jelen helYzetben egy fiatal pályakezd,ő lbár pályaűráopárti vagyok - véleményem sze_rint felelősségteljesen nem tudjá vinni ezt a munkát. Amennyiben pedig hiányosságai vannak,kizárt, hogY a leterheltséget figyelembe véve (t"rÚ"]i-l; nemzetiségi és társulási jegyző_könYvek), hogY a munka mellei- pl. szakvizrgai -"g i"a;u csinálni, mert egy másfél éves űrvan mögöttünk. Ez szinte lehetetlen,

FelmerÜlt az ÜlésÜnkőn az. hogY erről mi miért nem tudtunk. A kormányhivatal tájékoztatottakkor hétfon, hogY éPPen észrwételt kívántak kri]deni u, ,igyu.rr. Ez azelső lépcsőíbk, amit akormánYhivatal megte sz, 
"Ha 

eZ nemígy lenne, akkor már ásetleg szankció is felmerült volna.Felmenil a kérdés, hogY jól működik-J az a rendszer, ahol csak a jegyzőnek vanhozzáfétése,rálátása ezekre a kormányhivatali Ügyekre. Jő ez az,hogy mi csak utólag értesülünk, pl. ilyenügYekről? Szerintem nem. ' "'öJ qlvraé U.L'JL

Ott tartunk jelenleg, h9sv a tavalyi évben meghozott rendeleteink, hatátozataink nem élnek.Gondolom, ugyanez ahelyzet a szomszédtelep*tilésem is.
Az egyebek napirend keretében van-e valakinók kerdese, ho zzászőlása?



@leármester
tseszéltÜk a kéPviselŐ+esttil"ti tagokkal. hogy ez az évente egy alkalom kevés, hogy találkoz_tunk, Arra gondoltunk, hogY ezt az alkalmai kettőrot.it.n. emelni, egyszer itt, másik alka_lommal Pedig CsávolYon, Ézt az időpontot a későbbiek során egyeztetnénk. Szeretnénk, haezt az elképzelésünket támogatnátok.
A másik a sPortkÖr témája" Szeretnénk,.ha a két település sportegyesülete közösen működnetovább, Probléma Van a vezetőségben a létszám miati és csökken a gyereklétszám is és a csa_pat ennek tükrében nem tud indulni a bajnokságban"
KÖszÖnetet mondok az egyűtte, *:11(á:rt. Á Jaualyzatoknál merült fel egy probléma,amelYnet jegYző Űnal már megbeszéltük és átadnam ,r"t i a szőt. Az a fő kérdés, hogy meg_csinálja mindenki kÜlön vagy együtt a közös cinkormánfati hivatal égisze alatt?

Pápay LászlőImre iewző
2017, évben elkészÜltek a szabályzatok, melyek azonban nem lettek kinyomtatv a és azt étin_tetek által aláírva, Ennek a pótlása folyamaiban ,un. i-0l8.. évben ,o.girrJ;r, az ASp, így atavalYi szabálYzatokat e tekintetben akíuaizátni kell. Erre kértünk és kaptunk árajánlatot dr.KÓsáné Hetesi Ildikó egYéni vállalkozőtól, melynek összeg bruttó 350.00b Ft. A szabá lyzatokteljes kÖrűek, Amennyiben a kÖzÖs hivatai a r<Órtsegváiiuro, u két települést 50-50 %o-ban ter_lrelné ez az összeg.

VorOs SznerO potg
Elfogadtuk a közös hivatal zorc. évi költségvetését. Amennyiben a költségvetésbe belefér azÖsszeg akkor a kÖltségvetés terhére, amennyiben nem a két önkorm ányzat50_50 oÁ_ban fizetiaz összeget, Úgy gondolom, ez teljesen váll'alhaíőOsszeg.

flaínháb,er Norbert nolgármester
25 szabálYzatről beszélÜnk. Arokut, amelyeket közösen meg tudunk csinálni, ez kb. 20 db,csak az tartozna bele a kÖzös hivatal köliségvetésébe, amiket pedig nem azokat az önkor_mányzaíok külön fi zetnék ki.

Yörös Szilárd polg er
Ehhez kaPcsolódóan van-e Éerdes hozzászőlás? Aki egyetért azza:, hogy dr. Kósáné HetesiIldikó egYéni vállalkozó álta| a Felsőszentiváni Közös Ónkormány zati Hivatal gazdálkodásiszabálYzatainak aktualizálására adott bruttó 350.000 Ft-ért elkészítse, kérem, kézfelemelésselSZavazzon"

(A képviselő-testület a javaslattal 6 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazaí nélkülegletértett és az alábbi határozatot hozta; )

2412018. (III.27.) Öh. HATÁROZAT
A Felsőszentiváni Közös Önkormán y zati Hiv atal
gazd á lko d á s i sz a b áIy zatin ak aktu alízáIás á ra a d o tt ár a j ánlat elfo ga d á s a

Felsőszentiván KÖzségi Önkormá nyzatKépviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő_testület)egYhangúlag ÚgY I'taíározott a Felsószentivani Közös önkormán yzati jogszabályok által előírtPénzÜgYi és számviteli szabályzatainak elkészítésére Dr. Kásane Hetesi"Ildik ő e.v. (adószám;65279832-1-22, 7300 Koml9, Széchenyi u. 47.) által adott ajánlatot - a melléklet szerinti brut_tó 350.000 Ft összegben - elfogadja.



A fenti összeg a Felsőszentiváni Közös
kerül beépítésre. Amennyib en az összeg
szentiváni Közös Önkormán y zati Hiv atall
saját költségvetésükből.

Onkormányzati Hivatal 20 1 8. évi költségvetésébe
a költségvetését meghaladja az ősszeget a Felső-
tenntartó önko rmány zatok S O - S O % -b a]n b izto síd ák

A képviselő-testüiet felhatalmazza a jegyzőt a szerződés megkötésére.

FIatáridő: azormali
Felelős: Pápay László Imre jegyző
Határozatről értesül: gazdálkodás: helybén 

-

Vörös Szilárd polgármester
A polgármester úr,felvetette, hogy évente kettő alkalommal találkozzunk. Ennek semmi aka_dályát nem látom és örömmel vesszük a kezdeményezést.
A sPortkÖri felvetéshez kaPcsolódva. Keve9ebb §y.r.t szeretne futballozni, mint a mi ko_runkban és más szőrakozási lehetőség sokkal ten|Óhesebb, így probléma yan alétszámmal.És meg|elent a Pénz is ebben u, .poiburr, ami nagy probléma. Ha ezena szinten fizetni kella gYereknek azért, hogY sPortoljon, azkatasztrófa:"Á közös együttműködést elképzelhetőnektartom, d,e ez egY hosszú egYeztetési folyamatot igényel. Ilyen példa van, pl. Nagybaracska ésCsáta§a esete.
Ehhez kapcsolódik hosszabb távon a közös munka az iskola esetében. Hosszú távon az ővodaIétszáma fej-fej mellett alakul. Ha egymástól veszünk el diákokat , azzal nagyon nagy kártokozunk, EljÖn az idŐ, amikor arrot t<Ótt beszéljünk, t og;u., kell összefognunk más téren is.Mindkét iskolának meg kell azonban maradnia. E zen el"t .tt gorraolkodni, mert közös a hiva_tal, fenntartjuk a társulást, az orvosok egymást helyettesítik és idő kórdése, hogy aziskola iside kerüljön.
Más, TegnaP tartott'lakossági fórumot Zsigő Róbert országgyűlési képviselő úr. Jegy ző úrtőlés Borsódi JÓzsefnétől felhatalmazást kaptam, hogy a Jobbik kampányan yaga alapjánkérdez_Zem meg, hogY a 2,000lélekszám alatti települések megszüntetésre kerülnel_e ,? Az anyagbantalálható 5,000 létekszámúak megszüntetés8t azén til]ásnak tartom, mert ezek lehetnek vá_rosok is és Pl, intézményeket tartanak fent. A kérdésre ;;i;;i;;;';;;ililű ,,nem,, volt.Ezt egYébkéntYarga Mihály miniszter úrtól is megkérdeztem. ö azt mőndta. amit akartak, aztmegcsinálták, a munk a mar ad az önkormán y zatokÁil.
Ha az egYebek naPirend keretében hozzászőlás, kérdés nincs, megköszönöm a megtisztelő

ffi]H*: 
az 

"egyÜttes 
Ülést berekesztem és meghívom a képviselő-testületi tagokat egy

(A polgármester az eglüttes atést ]B,3() órakor berekesztetíe.)
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